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Dank u wel voorzitter. Mijn naam is Gilbert Kuster en ik ben voorzitter van de Stichting 
Alkmaardermeeromgeving, ook wel bekend als de stichting met de lange naam. Omdat vanavond door 
de diverse insprekers alle onderwerpen wel geraakt zullen worden beperk ik mij tot de locatie 
Winklerlaan. 
In 2012 hebben wij in opdracht van de gemeente een Gebiedsbeschrijving 
Van Oldenbarneveldweg en omgeving opgesteld. In mei 2013 is deze gebiedsbeschrijving gepresenteerd 
en door de gemeenteraad in september 2013 unaniem omarmd. Mijn dank aan de heer Braams die 
ervoor heeft gezorgd dat u allen over dit stuk beschikt. Ik doe het rapport nu tekort maar samengevat 
komt het voor het Stinzenbos neer op het volgende: het Stinzenbos is van grote waarde, het is uniek en 
dient beschermd en goed beheerd te worden. Waarom dat is kunt u zelf lezen in het rapport dat nog 
steeds actueel is. 
Waarom spreek ik dan toch in. Er ligt een mooie ruimtelijke verkenning van Heren 5 architecten en zo op 
het oog lijkt een verkeersonderzoek voor de hand te liggen. Dat verkeersonderzoek is echter overbodig. 
Er is nu al sprake van verkeersoverlast. De huidige school heeft 120 leerlingen. De Vrijeschool verwacht 
naar 240 leerlingen te gaan. Dat is een verdubbeling. Aangezien tenminste 30% van de leerlingen van 
buiten de gemeente Castricum komt zal het kiss & ride verkeer zeker meegroeien. En dan moeten de 
auto’s van de leerkrachten en ondersteunend personeel ook nog een plekje vinden. 
In het raadsvoorstel staat – en ik citeer – Op basis van de resultaten hiervan – bedoeld wordt het 
verkeersonderzoek – , kunnen samen met de verkeersonderzoekers, de school en de omwonenden 
eventueel oplossingen in beeld worden gebracht. De resultaten hiervan leiden tot een voorstel aan de 
gemeenteraad om Vrijeschool Castricum al dan niet te huisvesten op de Winklerlaan. – einde citaat. Ik 
kan u nu al voorspellen dat die oplossingen er niet zijn zonder het Stinzenbos verder aan te tasten. Een 
verkeersonderzoek is daarom overbodig en verspilling van geld. 
Wij willen uw raad in overweging geven om de Vrijeschool elders te vestigen op een plek waar de 
verkeersstromen beter kunnen worden afgewikkeld en waar voldoende parkeergelegenheid is. U kunt 
denken aan de huidige locatie, aan een van de andere schoollocaties of aan een locatie op Duin en 
Bosch. Bij de voortgangsrapportage van Parnassia op 19 januari bleek immers dat daar nog enkele 
gebouwen geen bestemming hebben. 
In het masterplan inbreidingen wordt de locatie Winklerlaan genoemd als mogelijke 
woningbouwlocatie. Dat vinden wij geen goed idee. Zoals u op bladzijde 38 en 46 van het eerder 
genoemde rapport kunt lezen heeft de gemeente in het verleden een stuk van het binnenduinbos 
opgeofferd voor het huidige schoolgebouw. Nu de gemeenteraad in september 2013 het rapport 
unaniem heeft omarmd zou het de gemeenteraad sieren om de school te verplaatsen en het 
binnenduinbos te herstellen. 
Ik rond af voorzitter. Ongeacht tot welke optie de besluitvorming uiteindelijk leidt verzoek ik u de 
Stichting Alkmaardermeeromgeving aan te merken als belanghebbende en op een goede wijze te 
informeren. Ik dank u wel.  
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Dank u wel voorzitter. Mijn naam is Gilbert Kuster en ik ben voorzitter van de Stichting 

Alkmaardermeeromgeving. De griffier is zo vriendelijk geweest om mijn inspreeknotitie van 9 februari 

van dit jaar aan de vergaderstukken toe te voegen. Daarom kan ik u een herhaling van dat betoog hier 

besparen. 

De Stichting en onze donateurs en medewerkers staan positief in het leven. Wij zijn niet tegen allerlei 

ontwikkelingen maar willen dat zaken op de beste wijze worden ontwikkeld. Daar steken wij graag 

energie in. Daarom spreken wij in, daarom bieden wij tegenspraak. 

Want voorzitter, democratie gedijt bij tegenspraak. Dat geeft de beste resultaten voor de burger. 

Tegenspraak krijgt onder meer vorm in participatie door burgers en bedrijven. Wij zijn van mening dat 

participatie in dit verband een wisselwerking moet kennen. Burgers spreken in en willen zich gehoord 

weten. Dat betekent dat de overheid, de overzijde als het ware, dat ook moet laten blijken. 

Soms levert dat leuke resultaten op. Op 9 februari hebben wij geopperd dat er wellicht op Duin en Bosch 

een geschikte locatie voor de Vrijeschool is. Het stemt ons dan ook tevreden dat de heer Dekker van de 

VVD tijdens de Algemene beschouwingen vorige week donderdag mogelijkheden ziet om de Vrijeschool 

op het terrein van Parnassia te vestigen. En als wij de heer De Haan van De VrijeLijst op 30 maart van dit 

jaar horen zeggen dat vestiging van het Supreme College op datzelfde terrein een optie is begrijpt u dat 

wij ons gehoord voelen. 

Voorzitter, het College legt de Raad een aantal vragen voor. Daaruit krijgen wij de indruk dat er al keuzes 

gemaakt zijn. Dat mag uiteraard. Maar wij, en dat geldt waarschijnlijk voor de meeste insprekers, zouden 

ons door het College gehoord voelen als die keuzes gemotiveerd worden. Het is niet goed voor de 

participatie als goede en oprechte voorstellen zonder meer terzijde worden geschoven. Zonder volledig 

te willen zijn noem ik hier ons voorstel om het binnenduinbos te herstellen en het voorstel van 

GroenLinks om de Vondelstraat ter hoogte van de Cuneraschool af te sluiten. 

Wij zijn van mening dat het kappen van bomen bij de Prof. Winklerlaan de slechtste optie is. Het is ook 

niet nodig. Sommige partijen in uw Raad menen dat er gekozen moet worden tussen kinderen en 

bomen. Dat is echter een schijntegenstelling. Het is niet of of, maar en en. Het Stinzenbos is van 

onschatbare waarde, het is uniek en dient beschermd te worden. Dat geldt voor het bos maar ook voor 

een enkele boom. Ik ga hier geen betoog houden waarom we groen nodig hebben, dat weet u allemaal 

wel. De kinderen die nu en in de toekomst naar school gaan hebben er ook recht op om later naar dat 

Stinzenbos te kunnen gaan. Met wat meer inspanning kunnen we èn voor de kinderen èn voor de bomen 

kiezen. 
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Hoe zit dat dan met die school op één locatie, voorzitter. Wij zouden ons voor kunnen stellen dat er, 

rekening houdend met de wensen van omwonenden, een aangepast plan komt. U zou kunnen denken 

aan een atrium-achtig gebouw langs de randen van het bouwvlak van 2 tot 3 lagen. De onderste laag aan 

de Vondelstraat kan open blijven en de binnenplaats, het atrium, wordt niet overkapt. Als het afsluiten 

van de Vondelstraat voor gemotoriseerd verkeer geen optie is, kan gedacht worden aan een kiss & ride 

oplossing als bij de Paulusburcht. 

Voorzitter, op deze wijze sparen we het Stinzenbos, krijgen de leerlingen een nieuwe school op één 

locatie en is de overlast voor omwonenden beperkt. En ja, het bestemmingsplan moet worden 

aangepast, maar die ruimte is er wel. 

Ik rond af voorzitter. Het is u nu wel duidelijk dat wij het kappen van bomen een onzalige gedachte 

vinden. Maar voor het onverhoopte geval dat uw Raad het kappen van bomen bespreekbaar vindt 

formuleren wij een extra standpunt. 

Subsidiair zijn wij van mening dat naast het vaststellen van het doel van het kappen van bomen ook 

moet worden vastgelegd om welke bomen het gaat, dus aantal, locatie, soort en leeftijd. 

Voorzitter, ik dank u wel. 


